



KEMENTERIAN DALAM NEGERI

NOTIS SEBUTHARGA

SEBUTHARGA NO : KDN/PB/SB/010/2016

1. Sebutharga adalah dipelawa kepada **Kontraktor-Kontraktor Bumiputera di Negeri Selangor Sahaja** yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan (LPIPM) dalam kategori dan pengkhususan berkaitan sebagaimana di bawah:-

NAMA PROJEK	SYARAT-SYARAT PENDAFTARAN	NO. SEBUT HARGA	TARIKH DAN TEMPAT LAWATAN TAPAK
KERJA-KERJA PENGUBAHSUAIAN PEJABAT BARU BAHAGIAN KAWALAN PENERBITAN (PQ) CAWANGAN PELABUHAN KLANG, SELANGOR.	Berdaftar dengan CIDB Memegang Perakuan Pendaftaran, Sijil Perolehan Kerja Kerajaan Yang Masih Sah Gred : G1 Kategori : B Pengkhususan : B28	KDN/PB/SB/ 010/2016	20 OKTOBER 2016 (KHAMIS) 10.30 PAGI Berkumpul di : Bilik Mesyuarat Sri Melati, Tingkat 5-2, Plaza Masalam, Jalan Tengku Ampuan Zabedah, Seksyen 9, 40100 Shah Alam Selangor.

2. Borang Sebutharga boleh didapati dari tarikh **20 Oktober 2016 hingga 27 Oktober 2016** pada waktu pejabat (8.30 Pagi - 4.30 Petang) di **KAUNTER PUSAT KHIDMAT PELANGGAN, KEMENTERIAN DALAM NEGERI, ARAS G, BLOK D1, KOMPLEKS D, PUSAT PENTADBIRAN KERAJAAN PERSEKUTUAN, 62546 PUTRAJAYA** dengan menyertakan kiriman wang atau deraf bank sahaja berharga **RM -** yang dibuat di atas nama **KETUA SETIAUSAHA KEMENTERIAN DALAM NEGERI.**

3. Kontraktor **diwajibkan** menghadiri taklimat dan lawatan tapak bina pada **20 OKTOBER 2016 (Khamis) jam 10.30 Pagi**. Taklimat akan hanya diadakan sekali sahaja. Kontraktor dikehendaki berkumpul di lokasi seperti di atas pada tarikh dan masa yang ditetapkan. Kontraktor dikehendaki membawa bersama **Asal dan Salinan** Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK), Sijil Pengiktirafan Taraf Bumiputera (PKK) atau Pembekal yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan semasa menghadiri taklimat dan lawatan tapak.

4. **ADALAH DISYARATKAN BAHAWA HANYA PENAMA DIDALAM SIJIL PPK, SPKK, PKK ATAU PEMBEKAL YANG BERDAFTAR DENGAN KEMENTERIAN KEWANGAN HANYA PENAMA DI SIJIL AKUAN PENDAFTARAN SYARIKAT YANG BOLEH MENGHADIRI LAWATAN TAPAK ATAU TAKLIMAT SEBUTHARGA DAN TIDAK BOLEH MEWAKILKAN PEGAWAI SELAIN DARIPADA PENAMA YANG DIBENARKAN DALAM SIJIL.**

5. Dokumen Sebutharga akan dikeluarkan kepada Wakil Kontraktor-kontraktor yang sah sahaja. Bagi maksud ini, Kontraktor-kontraktor dikehendaki membawa bersama **Sijil Asal dan Salinan** Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK), Sijil Pengiktirafan Taraf Bumiputera (PKK) atau Pembekal yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan atau salinan yang diakui sah oleh pejabat yang mengeluarkannya serta Surat Wakil Kuasa Syarikat (jika berkaitan).

6. Borang Sebutharga yang telah diisi dengan lengkap hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Sebutharga di **BAHAGIAN PEMBANGUNAN KEMENTERIAN DALAM NEGERI, ARAS 2, BLOK D1, KOMPLEKS D, PUSAT PENTADBIRAN KERAJAAN PERSEKUTUAN, 62546 PUTRAJAYA** tidak lewat dari **jam 12.00 tengahari, Khamis (3 November 2016).**

Nama Penandatangan
Jawatan
Tarikh

.....
Tandatangan
: **CHE MURAD SAUAG BIN HAJIAN**
: Setiausaha Bahagian Pembangunan
: Kementerian Dalam Negeri
: 13.10.2016
: KDN/PA